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Zápisnica č. 1/2024 
zo zasadnutia Správnej rady UPJŠ v Košiciach zo dňa 29.04.2024,  

konaného vo Veľkej zasadačke Rektorátu UPJŠ v Košiciach, Šrobárova 2, Košice 
 

Prítomní (prezenčne):  
MUDr. Radoslav Čuha, MBA, MPH, MUDr. Andrej Džupina, PhD., MBA, Ing. Juraj Girman, Mgr. Lucia 
Huličová, JUDr. Tomáš Illeš, RNDr. Miroslav Kiraľvarga, MBA, Ing. Julianna Máté, PhD., prof. RNDr. Peter 
Samuely, DrSc., JUDr. Lukáš Tomaš, PhD. 
 
Prítomní (online):  
PhDr. Vladimír Puchala 
 
Prizvaní: 
prof. MUDr. Jana Kaťuchová, PhD., MBA (predsedníčka Akademického senátu UPJŠ), prof. MUDr. 
Daniel Pella, PhD. (rektor UPJŠ), Ing. Ivan Pezlar, DBA, MBA (kvestor UPJŠ) 
 
 

                                                                                                                                                        
1. OTVORENIE 

 
V zmysle čl. V ods. 11 štatútu Správnej rady UPJŠ (ďalej len „štatút SR UPJŠ“) otvoril zasadnutie 
Správnej rady UPJŠ v Košiciach (ďalej len „SR“) predseda SR Tomáš Illeš, ktorý privítal všetkých členov 
Správnej rady UPJŠ a prizvaných hostí a na základe prezenčnej listiny konštatoval, že SR je 
uznášaniaschopná, pretože je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých členov SR (čl. VI bod 2 písm. a) 
štatútu SR UPJŠ). Zároveň predložil prítomným návrh vyhotoviť zvukový záznam z priebehu tohto 
zasadnutia pre potreby vyhotovenia zápisnice z tohto zasadnutia s tým, že záznam bude bezprostredne 
po vyhotovení zápisnice vymazaný.  Všetci prítomní s vyhotovením zvukového záznamu súhlasili.   
 
PROGRAM 
 

Predseda SR predložil prítomným tento návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia a overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia 
2. Vyjadrenie k Výročnej správe o činnosti UPJŠ za rok 2023 
3. Oboznámenie sa s obsahom Výročnej správy o hospodárení UPJŠ za rok 2023 
4. Schválenie Aktualizácie Dlhodobého zámeru UPJŠ na roky 2020 až 2025 
5. Návrh na schválenie finančnej odmeny rektorovi UPJŠ v Košiciach na základe splnenia kritérií, 

ktoré boli prijaté uznesením č. 22 na zasadnutí správnej rady dňa 24.11.2023 
6. Rôzne 

6.1. Informácia ku kritériám pre udelenie finančnej odmeny rektorovi UPJŠ v nadchádzajúcom 
roku 2025 

6.2. Informácia o Technologickom inovačnom parku UPJŠ (TIP UPJŠ) 
6.3. Informácia o výsledku hlasovania per rollam vo veci FS Hornád 
6.4. Informácia o otvorenom liste Ing. Jozefa Černáka, PhD. zaslaného na vedomie členom SR 

UPJŠ 
6.5. Informácia o ukončení funkčného obdobia člena SR UPJŠ PhDr. Vladimíra Puchalu 

k 24.11.2024 
7. Záver 
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Prítomní členovia SR nevzniesli žiadne návrhy na doplnenie predloženého programu zasadnutia.  
 
OVEROVATELIA ZÁPISNICE 
 
Predseda SR Tomáš Illeš potvrdil overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia SR UPJŠ zo dňa 
24. 11 .2023, ktorú overili JUDr. Tomáš Illeš a JUDr. Lukáš Tomaš.  
Za overovateľov zápisnice z tohto zasadnutia navrhol JUDr. Tomáša Illeša a JUDr. Lukáša Tomaša. 
Prítomní členovia SR nevzniesli k predloženému návrhu žiadne pripomienky.    
 
Predseda SR Tomáš Illeš predložil návrh uznesenia a požiadal prítomných o hlasovanie. 
 
 

„Správna rada UPJŠ v Košiciach  v súlade s čl. V ods. 7 štatútu SR UPJŠ schvaľuje program zasadnutia 
a schvaľuje overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia SR UPJŠ dňa 24.11.2023. Za 
overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia schvaľuje JUDr. Tomáša Illeša a JUDr. Lukáša Tomaša.“ 
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 9 
Počet prítomných členov: 9 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 9 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 
UZNESENIE 2 / 29.04.2024 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach  v súlade s čl. V ods. 7 štatútu SR UPJŠ schvaľuje program zasadnutia 
a schvaľuje overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia SR UPJŠ dňa 24.11.2023. Za 
overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia schvaľuje JUDr. Tomáša Illeša a JUDr. Lukáša Tomaša.   
 
 
2. VYJADRENIE K VÝROČNEJ SPRÁVE O ČINNOSTI UPJŠ V KOŠICIACH ZA ROK 2023 
 
Predseda SR Tomáš Illeš uviedol, že Výročná správa o činnosti UPJŠ v Košiciach za rok 2023 bola 
prerokovaná na zasadnutiach Vedenia a Rozšíreného kolégia rektora UPJŠ. Následne vyzval rektora 
UPJŠ Daniela Pellu, aby v krátkosti odprezentoval výročnú správu o činnosti UPJŠ za rok 2023.    
 
Rektor UPJŠ Daniel Pella predstavil členom správnej rady Výročnú správu o činnosti UPJŠ za rok 2023 
v krátkej prezentácii. Tematicky zhrnul nasledovné časti: Základné informácie o UPJŠ; Prehľad 
najdôležitejších faktov a činností; Informácie o poskytovanom vysokoškolskom vzdelávaní; Informácie o 
poskytovaní ďalšieho vzdelávania; Informácie o výskumnej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti; 
Habilitačné konania a konania na vymenúvanie profesorov; Zamestnanci; Podpora študentov; Absolventi; 
Podporné činnosti; Rozvoj; Internacionalizácia a medzinárodné aktivity; Systém kvality; Krízová situácia 
v súvislosti s vojnových konfliktom na Ukrajine; Marketing, propagácia a vzťahy s verejnosťou. Súčasťou 
správy sú aj dve prílohy: Prehľad zmien vo vnútorných predpisoch a Tabuľková príloha.  
 
Diskusné príspevky:  
Člen SR P. Samuely pogratuloval univerzite k výsledkom, ocenil aj kritickú analýzu zo strany rektora 
k niektorým aspektom. Uviedol, že v systéme, ktorý aktuálne existuje, špičkové univerzity, ku ktorým 
UPJŠ patrí, dosahujú slušné výsledky v rámci štandardnej vedy.  Financovanie však v porovnaní s inými 
krajinami, napr. ČR, zaostáva. Markantný rozdiel je v excelentnej vede, aj keď je UPJŠ v rámci 
slovenských pomerov na výbornej úrovni. Je však potrebný projekt, ktorý by dostal UPJŠ na úroveň 
Českej republiky alebo Maďarska aj v excelentnej vede. V odpovedi rektor uviedol, že ak majú byť výstupy 
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lepšie, UPJŠ potrebuje vyššiu dotáciu. Podľa prísľubu MŠVVaM by sa mal rozpočet na budúci rok 
strojnásobiť.  

Člen SR V. Puchala ocenil grantové schémy v roku 2023 a získané financie. V odpovedi na otázku aké 
boli tieto príjmy v porovnaní s rokom 2022 rektor uviedol, že v roku 2023 UPJŠ zaznamenala výrazný 
nárast v oblasti projektov s tendenciou ešte vyššieho úspechu v projektoch v roku 2024. Príjem v roku 
2023 bol v oblasti vedy a výskumu výrazne vyšší.  V odpovedi na otázku ohľadom nárastu počtu 
študentov na univerzite rektor uviedol, že najväčší nárast počtu študentov bol zaznamenaný na LF, ale k 
všeobecnému miernemu nárastu počtu študentov došlo naprieč celou univerzitou. Dôvodom bol okrem 
iného posun v oblasti propagácie univerzity a zvýšení záujmu študentov o UPJŠ. V. Puchala ocenil posun 
v oblasti propagácie a uviedol, že propagácia na sociálnych sieťach a medzinárodná prezentácia UPJŠ 
má tendenciu sa výrazným spôsobom zlepšovať.  

Všeobecne členovia SR uviedli, že aktuálna výročná správa je rozsiahla a aj pri dodržaní osnovy 
požadovanej z MŠVVaM je vhodné do budúcna správu skrátiť.  Bolo navrhnuté do budúcna zo správy 
urobiť výťah základných informácií a vybraných ukazovateľov v podobe krátkej brožúry.  

V odpovedi na otázku členky SR J. Máté ohľadom zdroja financovania budovy nového internátu rektor 
uviedol, že vzhľadom na minuloročnú kritickú situáciu s ubytovaním má UPJŠ v úmysle kúpiť budovu, 
ktorá by mohla byť k dispozícii k užívaniu v septembri 2024, najneskôr však koncom tohto roka. Zdrojom 
financovania v prípade kúpy budovy budú buď mimorozpočtové zdroje alebo financie získané z MIRRI. 
Existuje aj prísľub z MŠVVaM, že z ďalšieho rozpočtu bude do Košíc na internáty alokovaných cca 20 
miliónov eur. Rektor zároveň uviedol, že v rámci sekcie „Atraktívne vysoké školy“ bol vytvorený zberný 
vak projektov, kam sa UPJŠ bude snažiť vložiť projekt na internát a tiež iné projekty. 

V súvislosti s medzinárodnými projektami J. Máté ponúkla súčinnosť UPJŠ pri zapojení sa do plánovanej 
výzvy v rámci malej grantovej schémy cez program Interreg Slovensko-Maďarsko (podpora podujatí 
väčšieho rozsahu). Rektor ocenil ponuku spolupráce a pri tejto príležitosti poďakoval aj členovi SR M. 
Kiraľvargovi za sprostredkovanie darovania 2% daní od spoločnosti U.S. Steel, ktoré sa plánujú  
investovať do ďalšieho zariadenia v simulátorovom centre LF UPJŠ, čo prispeje ku zlepšeniu kvality 
výučby.  

V rámci diskusie ohľadom príjmov UPJŠ v roku 2023 kvestor upresnil, že celkové výnosy univerzity za 
rok 2023 boli 92 708 389,00 eur.  

Člen SR M. Kiraľvarga uviedol, že by do budúcna bolo žiaduce predložiť členom SR krátku prezentáciu 
obsahujúcu niekoľko slide-ov poukazujúcich na trend vývoja univerzity, t. j. porovnávala by informácie 
s predchádzajúcim obdobím. Považuje za dôležité, aby prezentácia k správe o činnosti univerzity 
obsahovala kvantifikované medziročné porovnanie pre jednotlivé oblasti (napr. počet zamestnancov, 
študentov, výsledky vo vede a výskume, v oblasti príjmu a pod.) M. Kiraľvarga navrhol zo strany SR UPJŠ 
stanoviť max. 10 kľúčových ukazovateľov, pri ktorých by univerzita porovnala situáciu za posledné 3 roky.  
V odpovedi rektor uviedol, že plánuje, aby správa o činnosti univerzity za rok 2024 obsahovala porovnanie 
štyroch rokov pôsobenia bývalého Vedenia UPJŠ a rok pôsobenia nového Vedenia UPJŠ s uvedením 
existujúcich trendov.  

K otázke porovnania výnosov v roku 2023 oproti roku 2022 kvestor uviedol, že v roku 2023 došlo 
k nárastu o cca 10,5 milióna eur, čo bolo predovšetkým spôsobené úspešnosťou projektov zo 
štrukturálnych fondov.   
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Člen SR J. Girman uviedol, že v aktuálnej správe o činnosti mu chýba porovnanie voči ambíciám, ktoré 
univerzita v jednotlivých oblastiach má.  V odpovedi rektor zdôraznil, že ambíciou univerzity je zlepšenie 
vo  všetkých oblastiach.  V aktuálnej správe sa uvádza trend nárastu v rôznych sférach (nárast počtu 
študentov, úspešnosť študentov, nárast úspešnosti v oblasti vedy a výskumu).  

Člen SR L. Tomaš položil rektorovi otázku, či je už zrejmé, či budú VVGS, ESVD a ESVG financované 
alebo či sú k dispozícii informácie z príslušných fondov.  V odpovedi rektor potvrdil, že VVGS granty sa 
budú realizovať naďalej a univerzita na nich plánuje alokovať vyššiu čiastku z rozpočtu.  

Na záver diskusie predseda SR T. Illeš zhrnul pripomienky a uviedol, že správy o činnosti majú byť do 
budúcna kratšie. Je nutné vytýčiť súbor smerodajných ukazovateľov, ktoré by porovnali situáciu 
v jednotlivých oblastiach pôsobenia univerzity s predchádzajúcimi rokmi. Je potrebné určiť cieľ/ambíciu, 
kam univerzita smeruje. K téme rozpočtu uviedol, že tabuľky sú ťažko čitateľné, je nutné upresniť čo sa 
chystá v rámci návrhu rozpočtu zmeniť a z akého dôvodu. Diskusiu zhodnotil ako vecnú a konštruktívnu 
vo vzťahu k tomu, čo má správna rada robiť, čo očakáva a ako má pôsobiť. Zdôraznil, že úloha správnej 
rady je byť kooperujúcim partnerom Vedenia.  

 
Predseda SR Tomáš Illeš predložil návrh uznesenia a požiadal prítomných o hlasovanie. 
 

„Správna rada UPJŠ v Košiciach v súlade s ust. § 41 ods. 7 zákona č. 131/2002 Z.z. o vysokých školách 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov berie na vedomie Správu 
o činnosti UPJŠ v Košiciach za rok 2023 a odporúča ju na prerokovanie a schválenie Akademickému 
senátu UPJŠ.“ 
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 9  
Počet prítomných členov: 9 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 9 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 
UZNESENIE 3 / 29.04.2024 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach v súlade s ust. § 41 ods. 7 zákona č. 131/2002 Z.z. o vysokých školách 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov berie na vedomie Správu 
o činnosti UPJŠ v Košiciach za rok 2023 a odporúča ju na prerokovanie a schválenie Akademickému 
senátu UPJŠ. 
 
3. OBOZNÁMENIE SA S OBSAHOM VÝROČNEJ SPRÁVY O HOSPODÁRENÍ UPJŠ 

V KOŠICIACH ZA ROK 2023 
 
Predseda SR Tomáš Illeš informoval členov Správnej rady, že UPJŠ predložila MŠVVaM požadované 
dáta o hospodárení univerzity, k dátumu zasadnutia Správnej rady však univerzita ešte nemá relevantné 
čísla odsúhlasené MŠVVaM, a preto sa na tomto zasadnutí členovia SR oboznámia len s obsahom 
výročnej správy o hospodárení UPJŠ. Predseda SR navrhol urobiť online zasadnutie Správnej rady po 
zapracovaní odsúhlasených údajov z MŠVVaM do správy, na ktorom Správna rada dá svoje vyjadrenie 
k celej správe o hospodárení UPJŠ za rok 2023. Následne predseda SR T. Illeš odovzdal slovo kvestorovi 
UPJŠ Ivanovi Pezlarovi.   
 
Kvestor UPJŠ predstavil hospodársky stav UPJŠ v prezentácii o výsledku hospodárenia v roku 2023. 
Zároveň informoval, že MŠVVaM pred niekoľkými dňami zaslalo korekcie, ktoré je nutné zapracovať do 
finálnej verzie Výročnej správy o hospodárení UPJŠ za rok 2023.   

https://upjs-my.sharepoint.com/:p:/g/personal/lucia_hulicova_upjs_sk/Ea8qDzDu3uFIniY2XMs-aFcBKc27M3iFeVyBPIpz6-0tVg?e=ThlAgC
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Diskusné príspevky:  
(M. Kiraľvarga, T. Illeš, rektor D. Pella, kvestor I. Pezlar)  
-   Rozprava k procesu dotácie z MŠVVaM na kapitálové výdavky.   
- Bola predložená požiadavka zo strany SR na porovnanie stavu jednotlivých ukazovateľov 

s predchádzajúcimi rokmi (príjmy, výnosy a pod.).   
-   V rámci diskusie predseda SR T. Illeš navrhol termín nadchádzajúceho online zasadnutia Správnej 

rady UPJŠ k téme vyjadrenia k Výročnej správe o hospodárení UPJŠ za rok 2023. Členovia Správnej 
rady sa dohodli na online zasadnutí v utorok 14. mája 2024 o 14.00 hod.  

 
Predseda SR Tomáš Illeš predložil návrh uznesenia a požiadal prítomných o hlasovanie. 
 

„Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie predpokladanú štruktúru Výročnej správy 
o hospodárení UPJŠ v Košiciach za rok 2023. Svoje vyjadrenie k správe predloží na osobitnom online 
zasadnutí Správnej rady v utorok 14. mája 2024 o 14.00 hod. po zapracovaní relevantných údajov 
z MŠVVaM do finálnej verzie správy. “ 
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 9  
Počet prítomných členov:  9 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 9 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 
UZNESENIE 4 / 29.04.2024 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie predpokladanú štruktúru Výročnej správy 
o hospodárení UPJŠ v Košiciach za rok 2023. Svoje vyjadrenie k správe predloží na osobitnom online 
zasadnutí Správnej rady v utorok 14. mája 2024 o 14.00 hod. po zapracovaní relevantných údajov 
z MŠVVaM do finálnej verzie správy.   
  
 
4. SCHVÁLENIE AKTUALIZÁCIE DLHODOBÉHO ZÁMERU UPJŠ NA ROKY 2020 AŽ 2025 
 
Predseda SR T. Illeš uviedol, že aktualizácia Dlhodobého zámeru UPJŠ na roky 2020 až 2025 bola 
prerokovaná a schválená na zasadnutí Akademického senátu UPJŠ v marci 2024. Následne vyzval 
rektora UPJŠ D. Pellu, aby aktualizáciu Dlhodobého zámeru UPJŠ na roky 2020 až 2025 predstavil 
členom Správnej rady.  
 
Rektor v krátkosti informoval členov SR, že aktuálne Vedenie UPJŠ sa stotožňuje s Dlhodobým zámerom 
UPJŠ na roky 2020 až 2025, bolo však nutné ho aktualizovať kvôli novele zákona o vysokých školách vo 
veci prijímania cudzincov na vykonávanie činnosti vo výskume a vývoji. Rektor informoval, že aktuálne 
Vedenie už plánuje nový dlhodobý zámer na roky 2026 až 2031.  
Vzhľadom k nutnosti odoslať žiadosť o povolenie prijímať cudzincov na vykonávanie činnosti vo výskume 
a vývoji do 30.4.2024 na MŠVVaM je nutné zrýchlené zaslanie uznesenia zo zasadnutia Správnej rady. 
 
Diskusné príspevky:  
V rámci diskusie členka SR J. Máté uviedla, že v aktuálnom dlhodobom zámere jej chýbajú konkrétne 
definované ciele. Navrhla, aby pri tvorbe nového dlhodobého zámeru Vedenie UPJŠ zvážilo konkrétne 
definovať presné aktivity a ciele, ktoré chce univerzita dosiahnuť.   
 
Člen SR V. Puchala odporučil aktualizáciu dlhodobého zámeru schváliť, formulácie DZ sú sociálne 
žiaduce, žiadna nie je problematická či negatívna, merateľnosť je komplikovaná, obsah je v poriadku.   
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Predseda SR Tomáš Illeš predložil návrh uznesenia a požiadal prítomných o hlasovanie. 
 

„Správna rada UPJŠ v Košiciach v súlade s § 41 ods. 4 písm. a) zákona č. 131/2002 Z.z. o vysokých 
školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov schvaľuje aktualizáciu 
Dlhodobého zámeru UPJŠ v Košiciach na roky 2020 až 2025.“  
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 9  
Počet prítomných členov:  9 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 9 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 
 
UZNESENIE 5 / 29.04.2024 
 
Správna rada UPJŠ v Košiciach v súlade s § 41 ods. 4 písm. a) zákona č. 131/2002 Z.z. o vysokých 
školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov schvaľuje aktualizáciu 
Dlhodobého zámeru UPJŠ v Košiciach na roky 2020 až 2025. 
   
  
 
5. NÁVRH NA SCHVÁLENIE FINANČNEJ ODMENY REKTOROVI UPJŠ V KOŠICIACH NA 

ZÁKLADE SPLNENIA KRITÉRIÍ PRIJATÝCH UZNESENÍM SR UPJŠ č. 22 /24.11.2023 
 
Predseda SR Tomáš Illeš predložil návrh na schválenie finančnej odmeny rektorovi UPJŠ v Košiciach, 
a to na základe splnenia kritérií, ktoré boli prijaté uznesením č. 22 na zasadnutí Správnej rady UPJŠ dňa 
24.11.2023.    
 
Znenie uznesenia č. 22 zo zasadnutia Správnej rady UPJŠ z 24.11.2023: „Správna rada UPJŠ 
v  Košiciach schvaľuje kritériá pre udelenie finančnej odmeny rektorovi UPJŠ v roku 2024 za rok 2023 
nasledovne: kladný hospodársky výsledok za rok 2023, úspešnosť v získavaní finančných prostriedkov 
z rozpočtových a mimorozpočtových zdrojov a úspešnosť v získavaní finančných prostriedkov 
z eurofondov.“ 
 
Predseda SR Tomáš Illeš odovzdal slovo kvestorovi UPJŠ Ivanovi Pezlarovi.  
 
Diskusné príspevky: 
- Odmena rektora je náklad roku 2024.  
- Rozprava k výkonnostným zmluvám a súvisiacim kritériám pre udelenie finančnej odmeny rektorovi.  Za 
rok 2024 bude súčasťou zvažovania odmeny rektorovi aj úspešnosť pri dosahovaní merateľných 
ukazovateľov výkonnostnej zmluvy pre UPJŠ.  
-  Vzhľadom na to, že v auguste 2023 došlo k personálnej zmene na pozícii rektora UPJŠ Správna rada 
berie na vedomie alikvotné rozdelenie čiastky odmeny určenej pre rektora UPJŠ za rok 2023 a v prípade 
potreby bude Správna rada hlasovať v tejto súvislosti formou per rollam.   
 
 
Predseda SR Tomáš Illeš predložil návrh uznesenia a požiadal prítomných o hlasovanie. 
 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach schvaľuje rektorovi UPJŠ v Košiciach prof. MUDr. Danielovi Pellovi, 
PhD. finančnú odmenu za dosiahnutie kladného hospodárskeho výsledku v roku 2023, úspešnosť 
v získavaní finančných prostriedkov z rozpočtových a mimorozpočtových zdrojov a úspešnosť 
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v získavaní finančných prostriedkov z eurofondov, a to na základe toho, že boli splnené kritériá, ktoré 
Správna rada prijala uznesením č. 22 na svojom zasadnutí dňa 24. 11. 2023.  
 
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 9  
Počet prítomných členov:  9 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 9 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“:  
Počet nehlasujúcich hlasov:  
 
UZNESENIE 6 / 29.04.2024 
 
Správna rada UPJŠ v Košiciach schvaľuje rektorovi UPJŠ v Košiciach prof. MUDr. Danielovi Pellovi, PhD. 
finančnú odmenu za dosiahnutie kladného hospodárskeho výsledku v roku 2023, úspešnosť v získavaní 
finančných prostriedkov z rozpočtových a mimorozpočtových zdrojov a úspešnosť v získavaní finančných 
prostriedkov z eurofondov, a to na základe toho, že boli splnené kritériá, ktoré Správna rada prijala 
uznesením č. 22 na svojom zasadnutí dňa 24. 11. 2023.  
  
  
 
6. RÔZNE 
 
6.1. Informácia ku kritériám pre udelenie finančnej odmeny rektorovi UPJŠ v nadchádzajúcom 

roku 2025 
 
Predseda SR T. llleš informoval členov Správnej rady UPJŠ ohľadom kritérií pre udelenie finančnej 
odmeny rektorovi UPJŠ v Košiciach v roku 2025 za rok 2024. Členom Správnej rady bude predložený 
návrh kritérií, ktoré budú zohľadňovať nasledovné a prípadne iné kritériá po diskusii  a dohode s členmi 
správnej rady:  
 

o kladný hospodársky výsledok za rok 2024 
o úspešnosť v získavaní finančných prostriedkov z rozpočtových a mimorozpočtových zdrojov 
o úspešnosť v získavaní finančných prostriedkov z eurofondov 
o úspešnosť pri dosahovaní merateľných ukazovateľov výkonnostnej zmluvy pre UPJŠ 

Predseda SR bude informovať členov SR o situácii s podpisom (účinnosťou) výkonnostnej zmluvy pre 
UPJŠ. 

 
6.2. Informácia o Technologickom a inovačnom parku UPJŠ (TIP UPJŠ) 
 
Predseda SR T. Illeš informoval členov SR UPJŠ o aktuálnom stave jedného z univerzitných pracovísk 
UPJŠ, a to Technologickom a inovačnom parku (TIP). Na tomto pracovisku došlo k niekoľkým zmenám. 
Niekoľko zamestnancov daného pracoviska sa listom obrátilo na predsedu SR UPJŠ, predsedníčku 
Akademického senátu UPJŠ a dekanov fakúlt. List obsahuje výhrady voči aktuálnym krokom Vedenia 
UPJŠ v troch oblastiach. Údajne  

- došlo k odvolaniu riaditeľa TIP bez uvedenia dôvodu, 
- existujú pravidelné snahy o vysťahovanie zamestnancov z priestorov Mediparku, 
- bol prijatý nový organizačný poriadok TIP bez informovania a predchádzajúcich konzultácií s 

vedúcimi pracovísk TIP. 



8 
 

Predseda SR T. Illeš poprosil rektora D. Pellu o vyjadrenie k tomuto bodu. 
 
Diskusia:  
- Rozprava k pracovisku TIP - rektor sa vyjadril k jednotlivým bodom predmetného listu a podrobne 
vysvetlil aktuálnu situáciu a dôvody pre výmenu riaditeľa TIP a aktuálny stav na pracovisku TIP. 
- Rozprava k projektu integrácie košických univerzít s názvom Casstech. Projekt mal skončiť 30.6.2022, 

bolo požiadané predlženie do 31.12.2023 a následne predĺženie do 9/2024.   
 
 
6.3. Informácia o výsledku hlasovania per rollam vo veci FS Hornád, o. z., Košice 
 

Predseda SR Tomáš Illeš informoval o výsledku hlasovania členov Správnej rady formou per rollam na 
žiadosť rektora UPJŠ, ktorý ho listom z 1.12.2023 oslovil vo veci udelenia predchádzajúceho súhlasu 
Správnej rady UPJŠ s prenájmom časti nehnuteľného majetku vo vlastníctve UPJŠ v Košiciach pre 
nájomcu folklórny súbor FS Hornád, o. z., Košice. Hlasovanie formou per rollam prebiehalo v čase od 
7.2.2024 do 21.2.2024.  

Výsledok hlasovania:  

Počet členov SR: 9 
Počet platných hlasov: 9 
Počet hlasov so stanoviskom „súhlasím“: 9 
Počet hlasov so stanoviskom „nesúhlasím“: 0 
Počet hlasov so stanoviskom „zdržal/a som sa hlasovania“: 0 
 

Na základe tohto výsledku bolo vydané uznesenie č. 1/2024 SR UPJŠ, ktorým Správna rada UPJŠ udelila 
predchádzajúci súhlas s prenájmom časti nehnuteľného majetku vo vlastníctve UPJŠ v Košiciach na 
obdobie piatich rokov pre nájomcu FS Hornád, o. z. Košice za účelom užívania priestorov pre 
administratívne účely a uskladnenie krojov a hudobných nástrojov nájomcu.   

Záznam o výsledku hlasovania členov SR UPJŠ v Košiciach spôsobom per rollam bol členom Správnej 
rady zaslaný emailom 23. februára 2024 a následne zverejnený na webovom sídle univerzity v časti 
„Správna rada“.  

6.4. Informácia o otvorenom liste Ing. Jozefa Černáka, PhD. zaslaného na vedomie členom SR 
UPJŠ 

 

Predseda SR T. Illeš informoval o požiadavke Ing. Jozefa Černáka, PhD., bývalého zamestnanca UPJŠ, 
ktorú zaslal emailom na adresu kancelárie Správnej rady UPJŠ a ktorú si žiadal predložiť členom Správnej 
rady na vedomie. Požiadavka obsahovala otvorený list adresovaný premiérovi SR Róbertovi Ficovi vo 
veci „súčasného katastrofálneho stavu súdnictva a dodržiavania práva na Slovensku“ a uznesenie 
Okresnej prokuratúry Košice I pod spisovou značkou 1 Pn 1058/19/8802-8 z 25.10.2019 v trestnej veci 
vedenej pre podozrenie z prečinu neoznámenia trestného činu podľa § 340 Trestného zákona.  

6.5. Informácia o ukončení funkčného obdobia člena SR UPJŠ PhDr. Vladimíra Puchalu 
k 24.11.2024 
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Predseda SR T. Illeš informoval členov Správnej rady, že funkčné obdobie člena SR UPJŠ PhDr. 
Vladimíra Puchalu, ktorý bol zvolený Akademickým senátom UPJŠ, skončí k 24.11.2024. V tejto súvislosti 
bude potrebné dohodnúť voľbu nového člena v spolupráci s AS UPJŠ.  

6.6. Ďalšie 
 

Kvestor vo forme prezentácie informoval o návrhu rozpisu dotácie UPJŠ zo štátneho rozpočtu na rok 2024.  

7. ZÁVER 
 
Predseda SR Tomáš Illeš poďakoval prítomným za ich aktívnu účasť na zasadnutí a stanovil predbežný 
termín nasledujúceho zasadnutia Správnej rady UPJŠ na 14. mája 2024 o 14.00 hod. formou online.    
 
Rektor D. Pella pozval prítomných účastníkov zasadnutia na pracovný obed v Malom kongresovom centre 
v areáli UPJŠ.  
 
 
                               

               JUDr. Tomáš Illeš 
             predseda Správnej rady UPJŠ v Košiciach, v. r.    
 
 
                                                
                    JUDr. Tomáš Illeš                   JUDr. Lukáš Tomaš            
               overovateľ zápisnice, v. r.                    overovateľ zápisnice, v. r.  
                                   
  
Zapísala dňa 29.04.2023 Mgr. Lucia Huličová, tajomníčka Správnej rady UPJŠ v Košiciach 


